

周先生
與舞者們
SHU-YI & DANCERS周先生與舞者們
Shu-Yi & Dancers藝術總監 Artistic Director :
周書毅 CHOU, Shu-Yi聯絡人 Contact :
劉孝聆 LIU, Hsiao-Ling電話 Tel :
+886-2-2721-7738E-mail :
shuyidance@gmail.com網址 Website :
http:// www.chou.org.tw團隊地址 Address :
10552臺北市松山區復興北路15號8樓之4
8F.-4, No.15, Fuxing N. Rd., Songshan Dist., Taipei City
10552, Taiwan (R.O.C.)

《重演》，周先生與舞者們提供（2011） | Reenactment

成立於2011年，編舞家周書毅以生長的環境為創作基地，與合作多年的舞者們共同展開，從自主創作的生涯中，延伸出更多對舞蹈世代觀察、體驗與交流的開放平台。成立至今，持續推出全新製作、「舞蹈旅行計畫」及「下一個編舞計畫」，皆獲關注及好評。

Founded by the choreographer Chou Shu-Yi in collaboration with the dancers whom Chou has worked with for years, Shu-Yi & Dancers bases its artistic exploration on the environments the artists grew up in. Throughout his career as an independent artist, dancer, as well as choreographer, Chou has established a platform open to various possibilities to observe, to experience, and to communicate with the generations of dancers through the works.



舞蹈旅行計畫，周先生與舞者們提供（2013） | Dance-Travel Project III



2013周書毅 獨舞 全新製作《關於活著這一件事》，周先生與舞者們提供（2013） | About Living

2013周書毅 獨舞 全新製作《關於活著這一件事》(2013)

相對於死亡，我覺得活著更為沉重。-周書毅

周書毅創團後首度長篇獨舞，將曾於香港、紐約、首爾發表的版本，延續並重新改編，以更臻成熟的生命領悟與創作結構，為活著而舞。

About Living (2013)

Compared to death, living is indeed more of a burden to me. - Choreographer CHOU, Shu-Yi

His emotional movements infectiously slid into lights or dive into the black hole...The rigid two sides of brightness and darkness face each other in time, surrounded by all philosophical thinking - Dance Journal, HK



舞蹈旅行計畫，周先生與舞者們提供（2011） | Dance-Travel Project I

《重演—在記得以前》，讓人眼睛為之一亮，編舞者能夠將其所吸收到的國際舞蹈潮流，大膽實踐於其創作中，並還能找到恰當的融合方式，展現出一個相當不同的臺灣當代舞蹈風貌。

-謝東寧，表演藝術評論台

Reenactment- In the Midst of Memories dazzled us. The choreographer boldly incorporated the world's latest dance trend in it. This piece succeeded in revealing a very different scene in Taiwan's contemporary dance.

- Hsieh, Tung-Ning - Performing Arts Reviews (pareviews.ncafroc.org.tw), Taiwan

《關於活著這一件事》這是周書毅的舞蹈故事，敏銳而沉靜，以在滿情緒感染力的肢體動作滑入光束或潛近黑洞，彼此二元相對，時刻未有靜止。

-洛楓，舞蹈手札

About Living, this is Shu-yi Chou's story of dance, which is clever and calm. The emotional movements slid into lights or dive into the black hole. The two opposite sides face each other which never stop.

-Dance Journal, Hong Kong



下一個編舞計畫，周先生與舞者們提供（2012） | Next Choreography Project II



《重演-在記得以前》，周先生與舞者們提供（2012） | Reenactment-In the Midst of Memories